

30 November 2021

Dear Valued Customer,

Notice of Amendment of Loan & Overdraft Accounts Service Charges

With effect from 1 January 2022, our Bank will supplement the following charge for retail banking and corporate banking to item of “Applicable to Other Loans” under Loan & Overdraft Accounts Services as follows:

Types of Services	Charges
Review of insurance policy on collateral not arranged by our Bank	HKD350 per policy per annum

For enquiries, please contact our branch staff, or call our Customer Service Hotline on 2818 0282, or visit our website at www.shacombank.com.hk.

Yours faithfully,
Shanghai Commercial Bank Limited

If there is any conflict between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

有關修訂放款及透支服務收費

由2022年1月1日起，本行補充以下零售銀行及企業銀行之收費至放款及透支服務的「其他貸款適用」項目如下：

服務類別	收費
審閱非經本行安排為抵押品投保之保單	每保單每年 HKD350

如有任何查詢，歡迎親臨本行與本行職員聯絡、致電客戶服務熱線 2818 0282 或瀏覽本行網頁 www.shacombank.com.hk。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2021年11月30日

此通知之中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。